

INFORMATION SHEET

استمارة معلومات

Title of Project: Sluicing in Saudi Arabic
This study has been approved by the UCL Research Ethics Committee as Project ID LING-2015-03-23

عنوان البحث: Sluicing in Saudi Arabic
تمت الموافقة على هذا البحث من قبل لجنة أخلاقيات البحوث العلمية في UCL برقم: LING-2015-03-23

Principal investigator

Klaus Abels
Chandler House
2 Wakefield Street WC1N 1PF
London

الباحث الرئيسي
كلاوس ابلس
جامعة كلية لندن
لندن
بريطانيا

We would like to invite you to participate in this research project. Before you decide, it is important to read the following information carefully. Please note that it is up to you to decide whether or not to take part and you are free to withdraw at any time.

أدعوك للمشاركة بهذه التجربة المصممة لقياس الحدس اللغوي لأي أحد ناطق باللهجة السعودية كلغة أولى. طبعاً قرار الاشتراك يرجع لك و تقدر تتسحب في أي وقت بدون أي عواقب. بس قبل ما تقرر لو حاب تشارك أو لا, رجاءً أقرأ المعلومات التالية:

Who are we looking for?

Native adult Saudi Arabic speakers of both genders

مين يقدر يشارك؟
الدعوة مفتوحة لأي شخص بالغ لهجته من الصغر سعودية بغض النظر عن الجنس

Details of the study

- Results will be used to describe the mechanisms used to understand sluicing in general.
- You will be asked to read sentences and mark it on a 7-scale.
- The duration of the experiment will take an approximate 45 minutes

- تفاصيل البحث:**
- النتيجة ستستخدم لفهم آليات استيعاب الحذف النحوي
 - بتطلع لك جملة على الشاشة و بعد قرائتها و فهمها بيطلب منك تقييمها من ١ - ٧
 - التجربة بتستمر لمدة ٤٥ دقيقة تقريباً

Benefits to participating

In exchange of you times and efforts, you will be offered to enter a SR500 prize draw upon completion of the study to be randomly selected once the study is over.

ايش تستفيد كمشارك؟
مقابل وقتك وجهدك بعد إتمام التجربة اسمك (ايميلك) بيدخل بسحب على قسيمة شرائية بقيمة ٥٠٠ ريال من أي محل من اختيار الفايز (بشرط أنه المحل يقدم قسائم شرائية زي امازون أو آبل .. الخ)

Confidentiality

All the study materials will be collected and stored in accordance with the Data Protection Act 1998

الخصوصية
جميع المعلومات المطلوبة ستستخدم لغرض علمي فقط و سيتم تخزينها وفقاً لأحكام قانون حماية البيانات لعام ١٩٩٨

Thank you for taking the time to consider participating in this study. Please do not hesitate to direct any questions you have to the researcher conducting the study:
Yara.Alshaalan.12@ucl.ac.uk

و أخيراً شكراً لرغبتك بالمشاركة!
للأسئلة و الاستفسارات عن التجربة, الرجاء التواصل مع الباحثة من خلال الايميل التالي:
Yara.alshaalan.12@ucl.ac.uk